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Výročná správa o činnosti Občianskeho združenia POKESON v roku 2014 

 

 

  Na začiatku kalendárneho roka 2014 sa uskutočnila schôdza členov občianskeho združenia 

na ktorej bolo konštatované, že uplynulo funkčné obdobie správnej rady a preto je nutné aby 

boli vykonané nové voľby. Príslušné komisie oznámili, že schôdza členov je uznášania 

schopná a zhostili sa priebehu volieb. Volebná komisia na záver volieb vyhlásila výsledky. 

Predsedom správnej rady sa stal Mgr. Juraj Gašparík, podpredsedníčkou Daša Stašová, 

hospodárkou Gabriela Sulíková. Členkami správnej rady sa stali Darina Proksová a Petra 

Kukanová. Na záver volieb bola zvolená revízorka združenia, ktorou sa stala Zuzana 

Šestáková.  Okrem volieb novej správnej rady bolo prejednávané zrušenie členstva v združení 

štyrom členkám na ich vlastú žiadosť. Zároveň schôdza prijala jednu novú  členku. Všetky 

tieto akty boli riadne prijaté uznesením a zápisnicou  podchytené. 

  Tak ako po iné roky, naša činnosť bola v minulom roku zameraná na získanie finančných 

prostriedkov pre LVS v Poľnom Kesove. Predovšetkým  sme sa snažili zabezpečiť činnosť 

terapií.  Na konci školského roka 2013 / 2014 sme odfinancovali aquaterapiu, canistrapiu a 

hipoterapiu a v školskom roku 2014 / 2015 sme zabezpečili činnosť hipoterapie. Peniaze, 

ktoré boli na to použité, sme získali z príjmu podielu 2 % daní, z výnosu zbierok a formou 

darovacích zmlúv. Sme radi, že naša činnosť na záver kalendárneho roka skončila s kladným 

hospodárskym výsledkom.  

  V nadchádzajúcom kalendárnom roku, na záver školského roku 2014 / 2015 a do nového 

školského roku 2015 / 2016 chceme naďalej zabezpečiť činnosť hipoterapie, podľa možnosti 

aj canisterapie a ak bude v 2015 otvorené  termálne kúpalisko v Poľnom Kesove, tak aj 

aquaterapie. Veríme, že zvýšenou propagáciou našej práce a lepšou pripravenosťou na 

realizáciu zbierok pri rôznych príležitostiach sa nám podarí aj naďalej pomáhať deťom 

z Liečebno – výchovného sanatória v Poľnom Kesove.  

 

 

 

 

16. marca 2015                                                                      predseda OZ POKESON 

                                                                                                              Juraj Gašparík 

 


